



BOLAND ROLBAL / BOWLS

PRESIDENT STOFFEL LAMBRECHTS, 29 FOURTH AVENUE, CERES. 6835

SEK / SEC. PIERRE PAUL, 60, 6TH STREET, KLEINMOND. 7195

TES/TREAS. TOM TROMP, POSBUS/PO BOX 498, LANGEBAAN. 7257

Tel 072 347 2050

E-pos stoffel@lando.co.za

Tel. 083 453 2389

E-pos pierrepaul@sonicmail.co.za

Tel 022 722 1151 / 073 381 1770.

E-mail potego@mweb.co.za

26 Augustus 2022

NOTULE VAN UITVOERENDE BESTUUR VERGADERING GEHOUD DONDERDAG 29 AUGUSTUS 2022 OM 17H30 VIA ZOOM AAN LEDE VAN DIE UITVOERENDE BESTUUR

1: Opening en verwelkoming
Stoffel heet almal welkom

2. Notule van vorige vergadering 13 Junie en 25 Augustus 2022
Notules is bespreek en geen sake uit notules bespreek. Sien Punt 3.

3. Sake uit Notule 13 Junie en 25 Augustus 2022

3.1 Bikers – almal opgespoor en almal gegrafeer behalwe een dames trofee. Stoffel het trofee wat nog Weskus en Overberg toe moet gaan. Stoffel sal met Brasler en Streke reel vir aflewering.

3.2 Selection Policy

Selection policy is bespreek en is daar 'n paar woorde en voorskrifte wat verander moet word. Tom onderneem om die document reg te stel n aan Bestuur te stuur vir goedkeuring.

3.3 Memorandum of Agreement with Boland Squad Players

Dokument is ook deurgewerk en insette is gelewer. Tom onderneem om die document reg te stel en aan Bestuur voor te lê. Voorstel is dat Kuipers spelers ook die document moet teken. Bedrag per speler, magte van Bestuurder en Dissiplinerings is ook aangespreek en sal reggestel word.

3.4 Veteran Men Selectors

Stoffel het met Garth Duncan en Keith Kruth gepraat en hulle is gelukkig om die portfolie te hanteer.

4. Notule Boland AJV Julie 2022

Word bespreek en is aanvaar.

5. Sake uit AJV Notule

5.1 Grondwet veranderinge

Grondwet moet verander word soos per AJV en gesirkuleer word.

5.2 Members and Marketing.

Weskus en Overberg het niemand in hierdie pos. Hulle sal mense moet identifiseer en dan inligting aan Hannes deurgee. Probeer om persoon wat Transformation and Woman portfolie hanteer om M&M ook te hanteer.

6. Terugvoer BSA AGV

Tom gee terugvoer en is baie beindruk met professionaliteit van hoofde en korrespondensie. Van die vergadering. Finansies – Stoffel het aangebied

Heather se boodskap–

- 1- Rolbal SA investeer in akreditasie van Internasionale TO. Ons het geen en moet ons mense kry. Daar is 'n persoon van Australia wat dit moet doen en kos geld.

- 2- Level van coaching – Hierdie vlakke van afrigters word aangepas en alle lede se vlak word met die volgende vlak vervang. Vlakke gaan verander van A word 1 en vlak 1 tot 2. Inligting sal deur BSA gekommunikeer word.
- 3- TO kyk ook na aanpassing – online kursus met toetsing word voorgestel – nuwe wette moet 1 Okt 2022 in plek wees. Ons moet poog om wysigings aan wette in bestaande boekies aan te pas tot nuwe boekies kom. TO in stede kry al ure en platteland nie. BSA gaan almal probeer betrek. Proteas kan gebruik word en erken word as coaches deur Recognition for Prior Learning
- 4- Greenkeepers gaan ook online kursus voorstel. Reels moet gedoen word. Daar is hard werk wat voorle om bane te verbeter. Streeks Greenkeepers moet bemagtig word om kursusse aan te bied. Ons is ver agter in hierdie gebied.
- 5- Daar gaan groot fokus op live streaming van toernooie wees– veral alle Internasionale toernooie.
- 6- Nationals nog steeds in dieselfde formate en 8 internasionale toernooie. John Ravenscroft gaan mense soek om te borg en kontrakte opstel. Boland moet ook dalk dit ondersoek.
- 7- High performance plan – Stoffel het melding gemaak ons jonges wat gaan wegraak. Ons moet daai name stuur vir Jessica sodat hulle name altyd daar is om genooi te word. Belonging inclusion – Rolbal moet transformeer.
- 8- M&M – Members doen weg met jeug,womens,bowls awareness. Fokus op women in sport. Dit is nasionaal nie goed en fokus op 35-45 en over 60's
- 9- Membership – alle klubs moet kyk dat almal wat Rolbal speel as 'registered members' geregistreer is. Alle 'corporates' word nou 'registered members' en BSA gaan dit verander.31/12/2021 was daar 18000 en nou 23000. Ons gaan na 25000. Op distrik en klub kan daar verskillende vlakke wees. Bekommernis is die aantal klubs wat gesluit is.Hierdie jaar se 'entrants' is meer as 'exits'.Brasler vra oor vlakke wat klubs moet implementeer met nuwe stelsel en **Boland moet dalk leiding** gee. Dit hang van klub af hoe hy vlakke gaan bestuur. Ons moet toeganklik wees om lede te behou en te groei, Ons moet oop wees vir verandering in die Rolbal wereld. Wees versigtig met vlakke op faktuur aan te bring. Enige ou kan nou oral speel as hy 'n kaart het. Dit moet bestuur word.Kry geslote klubs terug en verduidelik

7. Finance

7.1 Boland membership fee policy – ons kan ons eie beleid he tov fooie. Dit moet sinvol gedoen word.Ons moet kyk na klubs se groei en verliese. Ons moet kyk na getalle en om n paar regstellings te maak tov lede 'Wins en verlies'. Ons moet met sekere klubs onderhandel oor groei. Nader vir Barrydale om vir meer mense te betaal agv van hulle groei en ander oor hulle verliese van lede. Voorstelle gee tov distrik vlakke en klubs riglyne. BSA gaan net 2 klasse he, Distrik 4 klasse , klub – werkers,social members, dual members, (hermanus het al klasse) Tom sal vir ons skedule opstel om vooruitsig te sien. As klubs vra moet ons hulle inlig dat Boland dieselfde beleid gaan volg en dat Boland besig met riglyne

7.2 Income statement to July 2022

Reeds R18000 affiliasies gekry sowel as nuwe inskrywings fooie.
R4000 rente in paar maande en verhoging rentekoers is positief.
Klerasie - uitstaande
Barrydale,hex,lagoon,Swellendam,

7.3 Bank and Cash Balance – Boland is tans in gesonde posisie.

7.4 Outstanding Debtors – lyk goed en is Tom tevrede

7.5 Compensation Scheme Boland Finals

Rate per Km – Fonds R1-00 voorstel dat klub ook R1-00
Effective date
Pay club or driver

Financial support from clubs

Add R10 inskrywingsgelde was vanaf nuwe boekjaar. Weskus sal daarby inval en vir 2 bal enkels inskrywings vra om gelde in te samel. Leon en Tom sal hanteer. Vir wie betaal ons die gelde – stuur vir klub en hulle kan Bestuurders betaal. Betalings geskied dan maandeliks. Vra klubs om ook by te dra. Saak word bespreek dat streke ook 'n geldjie by sit vir hulle fondse.

8. BSA Circular 34 – Boland Convenor of Greenkeepers contact details
Reeds gedoen. Terry is nog onder WP en moet eintlik onder Boland wees.

9. Coaches Recognition for Prior Learning
Johann Du Plessis moet level 2 doen – aansoek doen om hoer gegradeer te kry. Pierre moet met Johan praat en wag tot hy level 2 is en dan aanpas na level 3.
Johan het asperasies met nationale en internasionale spanne

10. Junior Nationals U'15, U'18 and U'25 – besluit is geneem en voorsiening maak om die verskillende groepies op 'n lys kry. DCAS behoort geld te gee. Dalk 'n O/25 toernooi in bring om gespeel te word..Junior masters word bespreek en die gevoel is dat daar wel een moet wees. Brasler sal met Ezile praat en kyk na 'n datum in 2023.

Veterans kompetisies moet in die week wees en nie naweke. Wereld bowls se veterans wil 55 wees. Ons kan dalk ook aanpas.

11. Boland President
BSA het Stoffel verplig om te bedank. Stoffel het besluit dit moet so wees.
Spesiale vergadering 30 dae kennis gee. Stoffel is al van 1992 betrokke. Hy het ook 'n paar pligte uitgedeel.
Skrywe tov nominasies vir Boland President moet uitgestuur word. Nominasies moet in wees voor 20 September 2022 en vergadering is op 27 September.

12. Bestuur verantwoordelikhede

Visie President – Rika
Oorsig oor Afrigters Staande komitee.
Oorsig oor TO staande komitee

Wedstrydsekretaris – Brasler
Kompetisies, Inskrywingsgeld opsomming na Tesourier, rekordhou van Uitslae van alle Boland Komptisies, rekordhou van trofee mbt wie , waar
Oorsig oor Perke Staande komitee

Tesourier – Tom
Finansiële rekordhouding en verslagdoening
Toesighou oor persoon wat ID spanne se verblyf, reis en motorhuur doen

Sekretaris – Pierre
Sekretariele pligte
Hou voorraad klere, rolbalsakke en Boland stickers.

M&M –
Ondersteun alle klubs met ledewerwing pogings, maar veral klem op klubs wat nie lewensvatbare bestaan kan maak nie.
ID moet 1 uit 24 gekleurde wees.
Ceres hou dag waar 1 in n span van kleur moet wees.

Leon
Terugvoer oor klubs in streek

Web hosting
 Data basis opgradering
 POPI
 Grondwet op data basis.

Charmaine

Terugvoer oor klubs in streek
 Oorsig oor Disability komitee en Juniors

Pierre

Terugvoer oor klubs in streek
 Grondwet en wysigings

13. Grondwet wysigings ondersoek komitee

Enige wysigings en voorstelle

Ons moet vir Basie betrokke kry en Ian Rice. Tom met sy kennis en vertaling, Stoffel kan ook nog betrokke wees.

14. Vergadering verdaag

